
URZĄD MIEJSKI 
46-200 Kluczbork 

ul. Katowicka I 
tel. 77 41814 81, fax 77 418 22 30 

ST.152.4.2020.KK Kluczbork, dnia 28.05.2020r. 

Koalicja Polska Wolna od SG 
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Działając na podstawie § 13 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014r. o petycjach (Dz. 

U. z 2018r. poz. 870) zawiadamiam o sposobie załatwienia petycji wniesionej do Urzędu 

Miejskiego w Kluczborku w dniu 24 marca 2020r. 

Na sesji Rady Miejskiej w Kluczborku w dniu 27 maja 2020r. zostało przyjęte 
stanowisko w sprawie złożonej petycji dotyczącej ochrony zdrowia mieszkańców przed 

elektroskażeniem. 

Stanowisko Rady Miejskiej w Kluczborku stanowi załącznik do niniejszego zawiadomienia 

o sposobie załatwienia petycji. 



Stanowisko w sprawie petycji 

Koalicja Polska Wolna od 5G przesłała petycję dotyczącą: 

I-przyjęcia przez Radę Miejską uchwały w sprawie ochrony zdrowia mieszkańców przed 
elektro-skażeniem; 

2-zobowiazania Burmistrza /Przewodniczącego Rady Miejskiej do: 

-wykonania uchwały 

-opublikowania jej na stałe na stronie internetowej UM/ oraz na profilu Facebooka Burmistrza 

-przekazania uchwały dyrektorom wszystkich szkół i przedszkoli na terenie gminy, 

-przekazanie uchwały władzom powiatowym, wojewódzkim i krajowym. 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji po zasięgnięciu opinii radcy prawnego informuje, że: 
sprawa wprowadzenia standardów SG jest w gestii ustawodawcy i odpowiednich ministrów. 
W szczególności należy wskazać tu ustawę z dnia 7 maja 2001 r. o wspieraniu rozwoju usług 
i sieci telekomunikacyjnych (Dz.U. z 2017 r. poz.2062 z późn. zm.) oraz rozporządzenia 
Ministra Zdrowia z dnia 17 grudnia 2019 r. w sprawie dopuszczalnych poziomów pól 
elektromagnetycznych w środowisku (Dz. U z 2019 r. poz. 2448) które weszło w życie 
1 stycznia 2020 r. wskazane zatem w petycji zwiększenia poziomów pól 
elektromagnetycznych są faktem prawnym i obowiązującym na terenie całego kraju. 
Właściwym do zmiany ustawowych poziomów pół jest na podstawie art.122 ust. I ustawy z 
dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska (Dz.U. z 2019 r. poz. 1396 z póżn.zm)
Minister zdrowia w porozumieniu z ministrem właściwym ds. informatyzacji. 
Zwiększenie, zmniejszenie poziomów pól elektromagnetycznych nie leży w gestii organów 
gminy. Odnośnie wskazanego w petycji braku systemu monitorującego natężenia poziomów 
pól elektromagnetycznych w środowisku wskazuje, ze w dniu 17 lutego 2020 r. Minister 
Klimatu wydał rozporządzenie w sprawie sposobów sprawdzania dotrzymywania 
dopuszczalnych poziomów pól elektromagnetycznych w środowisku (Dz.U. z 2020 r. poz. 
258), które weszło w życie z dniem 19.02.2020 r. Sprawa ta zgodnie z a11. 122.ust 2 cyt. 
ustawy Prawo ochrony środowiska należy do kompetencji Ministra Klimatu w porozumieniu 
z ministrem właściwym ds. informatyzacji oraz ministrem właściwym ds. energii . Ustalenia 
zasad sprawdzania dopuszczalnych poziomów pół elektromagnetycznych nie leży w gestii 
organów samorządu gminnego. 
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